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Referat fra møde i arbejdsgruppen for Sociale forhold, Sundhed og Omsorg, afholdt tirsdag 

den 10.12. 2019, kl.16:00 – 17:00 i ”Storebjørn” i Beboerhuset. 

Deltagere: Ginni M., Tine, Hildur, Sven Erik. Elin J. 

Afbud: Poul B. og Gunhild L. 

Dagsorden: 

1. Status på plejehjem/center 

2. Beboerhuset og tilgængelighed. 

3. Trafikregulering Torvegade/ Tilgængelighed gangbesværede. 

4. Løbehjul.  

5. Kommende mødedatoer. 

Ad. 1. Status på plejehjem/center. Gruppen er rimelig optimistiske, da de skal til møde med 

Sundhedsborgmesterens afløser, Klaus Mygin i morgen den 11.12. Klaus M. har givet udtryk for at 

han har fuld forståelse for gruppens krav om plejehjem/plejecenter på Christianshavn. Gruppen har 

erfaret at ud over område på Nyholm, så kan et område på Nordatlantisk Brygge også komme i spil. 

På nuværende tidspunkt er der madmarked og skøjtebane. Men det ligger kun der fordi der er hivet 

en dispensation på ca. 3 år. Området ligger mere centralt og der er plads til at bygge 5000 m2, så det 

vil foreløbig være 1. prioritet, efter at Strandgade er udelukket.  Gruppen deltager i spørgetid på det 

kommende Lokaludvalgsmøde og fortæller om deres planer.  

Ad.2. Beboerhuset og tilgængelighed. Som omtalt på sidste møde, så er huset ikke tilgængelig for 

dårligt gående, kørestolsbrugere og rollatorbrugere. Man kan komme op i cafeen, eller salen, hvis 

der er hjælp at hente fra cafeen. Vi skal nok være bedre til at presse på ved de kommende 

budgetforhandlinger. Vedr. budget 2020, så er løbet nok kørt.  

Ad. 3. Sven Erik skriver stadigvæk på udkast vedr. trafikregulering i Torvegade. Det er næste 

umuligt for dårligt gående, ja selv almindelige gående, at nå over for grønt lys på 16 sek. Der 

mangler lige at undersøge forholdene ved Strandgade, så behandler vi det på næste møde. 

Ad.4. Løbehjul.  Der er sendt brev til forvaltningen vedr. vores synspunkter på Christianshavn. 

Forvaltningen ved en direktør har svaret igen, med at de fralægger sig ethvert ansvar og henviser til 

Folketinget og politiet. Sven Erik har opfattet at sagen vedr. breve til Folketing, kommunen og 

politiet skal drøftes på FU. Vi ser hvad der sker. 

Ad. 5.  Kommende møde datoer:  

 Mandag den 13.1.2020 kl. 16:00 – 17:00 

 Mandag den 10.2.2020 kl.  16:00 – 17:00 

Vi fastsætter yderligere datoer når vi er fuldtallig.  

 

For referat: Sven Erik 

 


